



Yakuan Wang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Wang is an attorney who specializes in intellectual property litigation disputes. Ms. Wang's practice covers trademark prosecution and litigation. She has represented clients in hundreds of cases that mainly involve trademark administration/infringement litigation, etc.

Prior to entering private practice, Ms. Wang served as a judge in a local court, where she heard and reviewed hundreds of civil cases. She later decided to practice as a litigation lawyer and devoted herself to IPR litigation. She then practiced for five years with Beijing Wanhuida Law Firm, where she assisted partners in representing clients in a broad spectrum of litigation cases.

EDUCATION

Ms. Wang received a LL.B. degree in 2010 from Shandong University. She later obtained an LL.M degree from China Foreign Affairs University in 2013.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

In 2020, she was selected into the foreign-related lawyer talent pool of the Beijing Lawyers Association.

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



王亚宽

北京

业务领域

- 知识产权

工作经历

王亚宽律师专注于知识产权业务，主要从事商标授权确权及维权工作，曾参与和办理相关诉讼案件数百件。

王亚宽律师曾在某基层法院从事民商事审判工作，独立审结各类案件数百件，后在北京市万慧达律师事务所工作 5 年。

教育背景

王亚宽律师于 2010 年获得山东大学法学学士学位，于 2013 年获得外交学院法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

2020 年入选北京市律师协会涉外律师人才库。

工作语言

中文、英文